

By unanimous consent, all Orders preceding No. 461 under *Private Members' Public Bills* were allowed to stand.

The Order being read for the second reading and reference to the Standing Committee on Privileges and Elections of Bill C-661, An Act to amend the Canada Elections Act (registration of political parties);

Mr. Isabelle, seconded by Mr. Hopkins, moved,—That the Bill be now read a second time and referred to the Standing Committee on Privileges and Elections.

And debate arising thereon;

Mr. Harquail, seconded by Mr. Leduc, moved in amendment thereto,—That the motion be amended by deleting all the words after the word "That" and substituting the following therefor:

Bill C-661, An Act to amend the Canada Elections Act (registration of political parties), be not now read a second time but that the Order be discharged, the Bill withdrawn and the subject-matter thereof referred to the Standing Committee on Privileges and Elections."

And the question being put on the amendment, it was agreed to.

And the question being put on the motion, as amended, it was agreed to.

Accordingly, the Order was discharged, the Bill withdrawn and the subject-matter thereof referred to the Standing Committee on Privileges and Elections.

By unanimous consent, all Orders preceding No. 155 under *Private Members' Public Bills* were allowed to stand.

The Order being read for the second reading and reference to the Standing Committee on Privileges and Elections of Bill C-355, An Act to amend the Canada Elections Act (deposit);

Mr. Dionne (Northumberland—Miramichi), seconded by Mr. Leduc, moved,—That the Bill be now read a second time and referred to the Standing Committee on Privileges and Elections.

After debate thereon, the proceedings were interrupted pursuant to Standing Order 24(2).

By unanimous consent, all Items preceding No. 67 under *Private Members' Notices of Motions* were allowed to stand.

Mr. Watson, seconded by Mr. Campbell (LaSalle), moved,—That, in the opinion of this House, as a means to attaining a permanent solution to the Arab-Israeli conflict, the government should consider the advisability of promoting, in international forums, a global settlement which would contain the following proposals:

1. Creation of a sovereign strictly neutral Palestinian state comprising the West Bank and Gaza strip contingent upon

Du consentement unanime, les ordres précédant le numéro 461 sous la rubrique *Projets de loi publics émanant des députés* sont réservés.

Il est donné lecture de l'ordre portant deuxième lecture et renvoi au Comité permanent des privilèges et élections du projet de loi C-661, Loi modifiant la Loi électorale du Canada (enregistrement des partis politiques).

M. Isabelle, appuyé par M. Hopkins, propose,—Que ce projet de loi soit maintenant lu une deuxième fois et déferé au Comité permanent des privilèges et élections.

Il s'élève un débat;

M. Harquail, appuyé par M. Leduc, propose l'amendement suivant,—Qu'on modifie la motion en retranchant tous les mots suivant le mot «Que» et en les remplaçant par ce qui suit:

«le projet de loi C-661, Loi modifiant la Loi électorale du Canada (enregistrement des partis politiques), ne soit pas maintenant lu une deuxième fois mais que l'ordre soit révoqué, le projet de loi retiré et l'objet déferé au Comité permanent des privilèges et élections.»

L'amendement, mis aux voix, est agréé.

La motion, telle que modifiée, mise aux voix, est agréée.

En conséquence, l'ordre est révoqué, le projet de loi retiré et l'objet déferé au Comité permanent des privilèges et élections.

Du consentement unanime, les ordres précédant le numéro 155 sous la rubrique *Projets de loi publics émanant des députés* sont réservés.

Il est donné lecture de l'ordre portant deuxième lecture et renvoi au Comité permanent des privilèges et élections du projet de loi C-355, Loi portant modification de la Loi électorale du Canada (dépôt).

M. Dionne (Northumberland—Miramichi), appuyé par M. Leduc, propose,—Que ce projet de loi soit maintenant lu une deuxième fois et déferé au Comité permanent des privilèges et élections.

Après débat, les délibérations sont interrompues conformément à l'article 24(2) du Règlement.

Du consentement unanime, les articles précédant le numéro 67 sous la rubrique *Avis de motions émanant des députés* sont réservés.

M. Watson, appuyé par M. Campbell (LaSalle), propose,—Que, de l'avis de la Chambre, pour régler définitivement le conflit israélo-arabe, le gouvernement devrait envisager l'opportunité de préconiser sur la scène internationale un règlement global comportant les propositions suivantes:

1. Création d'un état palestinien souverain et strictement neutre constitué de la Rive ouest et du territoire de Gaza aux conditions suivantes: